
MARIO ŽUPAN:  

- Imali smo danas dvije, dva pitanja vezana oko dječjih vrtića tj. prostora mjesne 

samouprave pa bi vas ja podsjetio. Točno je što ste rekli da će se to financirat iz MPO, 

sredstva iz Europske unije koja je osigurala Vlada Republike Hrvatske međutim netočno je, 

mi smo glasali svi za to za sredstva. Za lokacije nije istina da smo svi glasali. A problem je što 

se tiče Mjesnog odbora Trnava. Vi dobro znate i da Vijeće Gradske četvrti Donja Dubrava i 

Mjesni odbor Trnava su protiv te lokacije. Imamo 500 metara dalje Dječji vrtić Jabuka gdje 

može ić nadogradnja i proširenje a ovo je jedini prostor, jedino igralište za djecu u Parku 

Tomislava Ivčića gdje ne poštujete volju Mjesnog odbora i Vijeća Gradske četvrti.  

I pozivam vas gradonačelniče, spomenuli ste prosvjede, da danas zajedno idemo među 

te građane u 5 sati popodne. Kolega Herman će ići, ići ćemo i mi, idite i vi s nama. Da li 

uopće želite ić tamo, saslušat građane, vidjet gdje je to i da li smijete ić među građane 

Mjesnog odbora Trnava i stanovnike Donje Dubrave?  

 

……(Nerazumljiva upadica iz klupe)……   

 

JOŠKO KLISOVIĆ:  

- Hvala lijepo. Gradonačelnik će dati odgovor. Izvolite Gradonačelniče.  

 

TOMISLAV TOMAŠEVIĆ:  

- A mislim meni je jasno da vi sad hoćete radit šou od toga zato što …… …… šou. 

Zato što prije godinu dana smo počeli komunicirat o tome, prije godinu dana, VGČ, mjesni 

odbor. VGČ koji vodi gospodin Majcan, jel' tako, iz HDZ-a koji je radio u Zagrebačkom 

holdingu ali je jedan od onih 700 koji više ne radi u Zagrebačkom holdingu pa je 

pretpostavljam dosta frustriran s tom situacijom i koji kada god organizira prosvjed nikad ne 

kaže za koju je to svrhu. Ne kaže da je to za dječji vrtić nego kaže oni nama hoće uzet mjesni 

odbor. Ne kaže da je to za prenamjenu dječjeg vrtića. Isto tako ne kaže, što evo izgleda da ni 

gospođa Fortuna to nije znala, ne kaže ni koja je alternativa im dana za taj mjesni odbor. To 

se nikad ne kaže.  

A što se tiče MPO-a vi možda niste glasali jer niste bili tad na glasanju ali MPO kako 

je prijavljen je prijavljen s lokacijom. Ne može bit prijavljen MPO projekt bez da se zna točna 

lokacija i točan projekt. To je nemoguće. I takav MPO je prijavljen, izglasan je ovdje u 

Skupštini i onda takav je prijavljen i dobio je sredstva od Ministarstva znanosti i obrazovanja 

kao takav.  

 

JOŠKO KLISOVIĆ:  

- Hvala lijepo.  

Zahtjev za dodatnim objašnjenjem, zastupnik Mario Župan izvolite.  

 

MARIO ŽUPAN:  

- …… Ministarstvo znanosti i obrazovanja daje neka sredstva za škole i vrtiće.  

……(Žamor)……  

Napokon, kolega Herman i Klub zastupnika HDZ-a zapišite ovo, taj datum.  

Druga stvar, ne poštujete vijeća gradske četvrti, mjesnih odbora, osobno ste frustrirani 

gospodinom Majcanom što je u Donjoj Dubravi HDZ na vlasti u suradnji s Domovinskim 

pokretom, Bandić Milan 365 i ostalim strankama, čini mi se da je i MOST s nama.  

Međutim Mjesni odbor Trnava nema alternative. Tamo im ništa nije ponuđeno, to je 

laž, to je jedini prostor za građane, udruge, umirovljenike. 500 metara dalje imate Dječji vrtić 

Jabuka koji ima i podružnice u Donjoj Dubravi i ima prostora za širit se.  



Idemo danas zajedno tamo skupite hrabrost, idemo među građane, među ljude pa ćemo s 

njima razgovarat pa ćemo vidjet šta je alternativa i šta se može napravit za građane Trnave.  

Oni imaju problema i prelaza Osječke  

……(Zvučni signal vremenskog ograničenja)……  

i Branimirove ulice i niz drugih problema. Na kraju krajeva nemaju ni osnovnu školu.  

 

JOŠKO KLISOVIĆ:  

- Hvala lijepo.  

Evo dodatno objašnjenje će vam dati gradonačelnik. Izvolite Gradonačelniče.  

 

TOMISLAV TOMAŠEVIĆ:  

- Znači Ministarstvo znanosti kao što vrlo dobro znate i ne samo u Zagrebu nego u 

Bjelovaru i Dubrovniku je odlučilo da projekte vrtića koji su u tijeku neće financirat iako su 

to po pravilima MPO-a mogli. I kasnili su po njihovim najavama pa barem godinu dana. Sve 

vrtiće koje sad gradimo ne gradimo europskim novcem jer je tako Ministarstvo znanosti 

odlučilo, nije htjelo retroaktivno a mogli su, a kasnili su godinu dana s natječajem. I na kraju 

ono što financiraju financiraju u prosjeku 25% iz EU fondova a ostalo ide na gradski 

proračun. To su, to su, to vam je ono što su činjenice. To je ono što su činjenice. A to da ima 

dovoljno kapaciteta za djecu u postojećim dječjim vrtićima u tom dijelu grada je apsolutno 

netočno. Pa zašto bi mi to radili? Kako bi bio uopće odobren taj projekt za MPO od 

Ministarstva da nema te potrebe? Jer ima potrebe.  

……(Nerazumljive upadice iz klupa)……  

Znači nema druge opcije.  

……(Zvučni signal vremenskog ograničenja)……  

 

 


